
 
 

 ZÁZNAM 
 ZE SETKÁNÍ  OBČANŮ  PŘÍMĚSTSKÉ ČÁSTI 

TÁBORA  V  ZÁRYBNIČNÉ   LHOTĚ  KONANÉ   DNE 
15. 2. 2011 OD 17:00 HODIN  V  MÍSTNÍM  

POHOSTINSTVÍ 
 
 
PŘÍTOMNI: 
 

Ing. Hana Randová, Ing. Milan Míka, Ing. Jiří Fišer, Ing. Štěpánka Voráčková, Ing. Milan 
Basík, Ing. Hana Nousková, Jaroslav Pejša a ostatní občané Zárybničné Lhoty 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ:  
 
 I.  Přivítání a představení hostů 
II.  Zpráva předsedy samosprávy o činnosti výboru v roce 2010    
III. Čerpání v roce 2010 a rozpočet na rok 2011   
IV. Informace  pana starosty Ing. Jiřího Fišera 
V.  Informace  paní  Ing. Hany Randové jednatelky VST 
VI. Informace pana Ing. Milana Míky ředitele VST 
VII. Informace pani Ing. Štěpánky Voráčkové vedoucí Odboru dopravy 
VIII. Diskuse + závěr 

 
_______________________________________________________________________ 
 
 
I.  Přivítání a představení hostů 
 
Předseda samosprávy Ing. Milan Basík se přivítal se všemi přítomnými a poděkoval všem  

občanům za účast v tak velkém počtu. 
  
    
 II. Zpráva předsedy samosprávy   
 
Ing.  Milan Basík 
 
Poslední veřejná schůze  proběhla dne 14. 12. 2009. Volbami v roce 2010 vznikla 
samospráva v tomto složení a v pořadí počtu hlasů: 
Ing. Milan Basík, Ing. Hana Nousková,  Jaroslav Pejša. Volební účast byla 43 %. Protože 
funkci předsedy samosprávy nechtěl nikdo vykonávat stal se předsedou Ing. Milan Basík 
s největším počtem hlasů. 
Na schůze samosprávy jsou svoláváni i další nezvolení členové, kteří byli vypsáni na  
kandidátní listině a obdrželi volební hlasy – Dana Fučíková, Lenka Boušková, Jana Janů, 
Miroslav Janů, Václav Heřmánek, Petr Hruška, Josef Krejčí.  
Zápisy a ostatní informace jsou vyvěšovány na vývěsní tabuli a internetu. 
  

�  Stěžejní úkol pro nás je vodovod a kanalizace. K tomu se vyjádří ostatní hosté. 
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� Lhotecký zpravodaj - 3-4 x za rok. 
� Sportoviště. Probíhá komplikovaný výkup pozemků. 
� Odbor dopravy. Požadujeme:   

� opravy cest 
� opravy a zřízení chodníků po obou stranách hlavní silnice 
� cyklostezku 
Byl vydán nový jízdní řád. 

� Odbor životního prostředí. 
� Bude realizováno protipovodňové opatření – Pozemkový úřad Tábor 
� Dětské hřiště – instalovány nové prvky /př. stůl na stolní tenis/, sečení, 

údržba laviček. 
� Společenské akce pořádány společně s hasiči. Organizují: p. Janů, Boušková, 

Fučíková 
� Tradiční akce pro děti: Dětský den, pálení čarodějnic, začátek a konec 

prázdnin, karneval, Mikuláš. 
� Martinské posvícení 
� Zahájení adventu u kapličky 
� Tři králové 6. 1. 2011 
� Maškarní průvod – 12. 3. 2011 
� Turistické výlety po okolí o víkendech 
� Zdobení vajíček před velikonocemi 
� Životní jubilea 75. 80… 
 

�  .  
 

 
III. Čerpání finančních prostředků v roce 2010 a rozpočet na rok 2011   
 
Čerpání v roce 2010: 24 067,- Kč.    toho 7 400,- Kč elektrika 
 
 

FINANCE 
 

 Kč 
  Převod z  roku 2010  267 992,- 
  Částka na rok 2011 104  000,- 
  Částka od Čepra na rok 2011 60 000,- 
  Celkem  431 992,-,- 
 

PŘEDPOKLÁDANÝ ROZPOČET NA ROK 2011 
 
  Hasiči 50 000 
 Hasičská oslava 40 000,-                      
  Elektrika 10 000,-                           
 Společenské akce  40 000,- 
 Údržba zeleně  10 000,- 
 Sportoviště 100 000,- 
Životní jubilea 5 000,- 
Kancelářské potřeby 5 000,- 
Přímotopy  5 000,- 
Celkem 265 000,- 
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IV.  Informace starosty Města Tábor Ing. Jiřího Fišera  

  
 

Postupně přebírá úřad. Vodovod a kanalizace v Zárybničné Lhotě je stěžejní úkol. 
Zárybničná Lhota byla v minulosti skromná na výdaje tak bude snaha akci vodovod 
zdárně dokončit. 
Doprava: Nový jízdní řád. Úpravy  se uskutečnily i v jiných linkách MHD. Nyní probíhá    
sběr námitek-internet-Diskuze – Strategie veřejné dopravy. Po sumarizaci námitek a 
připomínek bude změna jízdního řádu začátkem března a další větší změny v červnu. 
Pomoc při řešení zmírnění rychlosti dopravy.  
Revitalizace prostoru před restaurací. 
Cyklostezka: Protože dálnice odřízla Zárybničnou Lhotu od Tábora hlavně pro pěší, je 
snaha zbudovat cyklostezku. Je zpracována dokumentace lávky lehčího typu přes dálnici. 
Jednáno se  senátorem  Eybertem, Jihočeským krajem, Ministerstvem dopravy. 
Ministerstvo dopravy a ŘSD omezuje v rámci úspor další přídavné akce dálnice. Nyní je 
potřeba ověřit, že předmětné pozemky jsou majetkem Města Tábor. Bude snaha využít 
pozemku  nad vodovodem.  
 
 
V.  Informace  paní  Ing. Hany Randové  
 
Ing. Hana Randová,  jednatelka VST 
 
Velmi ráda se účastní setkání občanů v Zárybničné Lhotě. Účast je vždy velká. 
Projektová dokumentace na vodovod a kanalizaci je kompletně připravena. Po 4 letech 
lze říci, že je uskutečněno  spolufinancování stavby Ministerstvem zemědělství. Na 
sklonku roku 2010 byla tato akce zařazena do programu „Výstavba a obnova 
infrastruktury vodovodů a kanalizací“. Stavba bude stát zhruba přes 100 mil. Kč. 
V současné době čekáme na určení výše dotace. Potom bude vypracován plán. 
 
V.  Informace pana   Ing.  Milana Míky  
 
Finanční prostředky jsou zajištěny. Převod z roku 2010. 
Přípojky: Dopracovávají se poslední detaily. Jsou dvě  možnosti následného postupu: 

1. Majitel si zpracuje vše sám. Projekt a stavební povolení přípojky. 
2. Hromadně  vypracuje VST. Smlouva na zpracování projektu a příslušné 

projednání včetně souhlasů aby přípojka byla realizovatelná včetně stavebního 
povolení. Vše vypracuje za 3-4 tis. Projekční kancelář, koordinovat bude VST.  

Po sdělení výše dotace a vypracování plánu bude uskutečněna informativní 
schůzka, kde bude vše ještě podrobně řečeno. S každým bude osobně jednáno. 

Ing. Basík:  
• Dotace je schválena. Není stanovena její výše. Výše dotace bude známa zhruba za 

měsíc. 
• Druhá možnost bude bez starostí a vyřizování. 
• Rozsah akce: Lhota+zahrádkářské kolonie /Lhotecká + Zástavy/. 

Ing. Randová: Na stavby „Renovace sítě v Táboře“ + Zárybničná Lhota - úvěr. 
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V.  Informace paní  Ing. Štěpánky Voráčkové 
  

� Posunutí spojů.: Směr Lhota 14:03 na později. 
                                Směr Tábor večerní spoj. 
� 6. 3. 2011 bude změna  jízdních řádů. 
� Požadavky osvícení-Polní ulice. Knížecí rybník zastávka – bude  solární svítidlo. 

Schvalovací proces ŘSD, Lesy ČR - vlastník pozemku. 
� Sloup od přechodu bude přesunut /chodec je za sloupem schovaný/. 
� Zrcadla na Ostrově. Zdá se, že nejsou nutná. Pokud ano může se svolat místní 

šetření. 
� Zastávka. Schvaluje Jč kraj- ŘSD. 
� Omezení rychlosti – Jč. Kraj- několikrát již projednáno a řešeno. Cedule pro 

zmírnění rychlosti. 
� V požadavcích oprava cesty U Dubu a  Na Kopci. 
� Reklamace polní cesty. 

                                              
 
VI. Diskuse + závěr 
 
V čase vyhrazeném pro diskuzi se přihlásilo několik diskutujících z nichž někteří 

opakovaně. Zástupci Města Tábor, VST nebo samosprávy  odpověděli na  všechny  dotazy. 
 
Dotazy a odpovědi. 
 
� Vodovod a kanalizace bude prováděn současně? Ano. Kontrola- montáž vodoměru – 

majetek VST. Příští schůzka s časovým harmonogramem kdy se začne a jakým 
způsobem. 

� Jsou součástí investice opravy komunikací a chodníků? Je přesně dáno co lze do 
investice zahrnout. Ale aby stavba mohla být předána musí být ve stavu ke kolaudaci. 

� Budou osloveni i chataři? Odběr vody pouze v sezoně. Ano budou osloveni. Vlastník 
se najde v Katastru nemovitostí. Přípojka musí být opatřena měřidlem.  Detailně bude 
probráno na příští schůzce. 

� Je povinnost instalace vodoměru na vlastní studnu? Pro výpočet stočného je vhodnější 
mít vlastní měření než použít směrná čísla. Viz Planá nad Lužnící  - náklady 
s odečtem fungují dobře. Pokud jsou 2 zdroje vody provozovatel kontroluje aby byla 
obě vedení řádně oddělena. 

� Po opravě komunikace byly zbytky asfaltu naházeny do svahu, kde je veřejná zeleň. 
Oddělení dopravy prověří. 

� Bude řešeno vše dohromady? Rodinné domky i chaty? Určí se až podle výše dotace. 
Určitá část by se mohla dělat až ve druhé etapě. 

� Cyklostezka nebude v nejbližší době. A úsek krajnice od hráze ke vsi vlevo je velmi 
vysoký a tím i velmi nebezpečný. Nutno opravit. Prověří odbor dopravy. 

      Pro cyklostezku pod hrází do chat v Zástavách je nutné vyřešit zhruba 10 m2. 
� Jak bude řešena část v katastrálním území Turovec? Počítá se s prodloužením ale 

pouze s vodovodního řádu. Financování tohoto bude zajišťovat  Obec Turovec.  
� Hasičské oslavy dne 5. 7. 2011. Svěcení praporu aj.  
� Kdo masivně kácí stromy u potoka za mostem vlevo ve směru na Chýnov?  Pan  

Mašát měl stavební povolení na terénní úpravy. Počítá s výstavbou sádek se 
zahraničním investorem. 

� Za autobusovou zastávkou vlevo směr Chýnov je mezi krajnicí a silnicí nebezpečná 
škvíra. Prošetří odbor dopravy. 

� Kdy se uskuteční výstavba protipovodňových zařízení? V současné době probíhá 
příprava výběrového řízení. V nejbližší době pak proběhne kácení a přípravné terénní 
práce. 
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� Jak je zajištěn odpad ze zahrádkářské kolonie Stříbrné Hutě? Prošetří Odbor životního 
prostředí. 

  
 
Předseda samosprávy Ing. Milan Basík srdečně a upřímně poděkoval  všem přítomným 

hostům zvláště panu starostovi Města Tábor Ing. Fišerovi a všem ostatním přítomným za 
věcné připomínky a za to, že si udělali čas přijít i večer na setkáni občanů.  

 
 

Zapsala: Ing. Nousková  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


